
 ‘   Overal vandaan 
komen bedrijven 
naar de

INTERVIEW RENÉ VAN VLERKEN 

Euronext Amsterdam is in 
totale marktwaarde 
inmiddels de 1,1 biljoen 
euro voorbij, constateert 

bestuurslid René van Vlerken met 
enige tevredenheid. Daarmee is het 
goed voor grofweg een kwart van de 
marktwaarde van het Europese 
beursbedrijf. Als hoofd noteringen is 
Van Vlerken verantwoordelijk voor 
de honderdveertig bedrijven die 
samen die marktwaarde vormen. 
Daarnaast moet hij zorgen dat de 
groep bedrijven met een beursnote-
ring in omvang toeneemt.

Dat is het afgelopen jaar aardig 
gelukt. Er kwamen in 2020 vijf 
noteringen bij. Koffiebedrijf JDE 
Peet’s was met een marktwaarde van 
meer dan 15 miljard euro een heel 
grote vis. Verder kregen afvalverwer-
ker Renewi en het Franse AdUX een 
tweede notering in Amsterdam en 
kwam techbedrijf CM.com naar de 
beurs. Ook was er één zogeheten 
SPAC die kapitaal ophaalde. Dit is 
een investeringsfonds dat als doel 
heeft een bedrijf over te nemen en 
het zo een plek aan de beurs te geven.

In een interview geeft Van 
Vlerken zijn visie op de vele 
ontwikkelingen op de beurs en 
schetst hij hoe hij de positie van 
Euronext Amsterdam ziet.

Torenhoge waarderingen voor technologiebedrijven. Investeringsvehikels 
die geld ophalen om een overname te doen. Buitenlandse bedrijven zonder 
binding met Nederland die grote bedragen ophalen met een beursgang. Een 
toestroom van nieuwe, vaak jonge beleggers. Op de Amsterdamse beurs lijken 
de bomen weer tot in de hemel te groeien.

‘HET GAAT 
NIET OM 

HET AANTAL 
BEDRIJVEN, HET 

GAAT OM DE 
WAARDE VAN 

HET PLATFORM’ 

1Hoe kijkt het beursbedrijf terug 
op 2020?
“We hebben geen slecht 
jaar gehad. Het aantal 

nieuwe noteringen is wat achter-
gebleven bij de verwachtingen 
begin vorig jaar, maar we hebben 
ook een aantal vervolgemissies 
gezien, zoals van Takeaway.com 
en ArcelorMittal. Het gaat ook 
niet om het aantal bedrijven dat 
wij op het bord hebben staan, of 
hoeveel er bijkomen en afgaan. 
Het gaat om de waarde van het 
platform. Investeerders die op 
onze markt actief zijn, zoeken 
liquiditeit en volume. Het is 
daarom net zo belangrijk dat we 
een bedrijf zoals JDE Peet’s 
toevoegen met een marktwaarde 
van 15,5 miljard euro als dat we 
tien bedrijven van 500 miljoen 
euro toevoegen.”

2Eén spreekwoordelijke walvis is 
belangrijker dan een paar 
visjes?
“Een bedrijf van 15,5 

miljard euro is niet belangrijker 
dan een van 25 miljoen euro. Wij 
zetten er ook heel zwaar op in om 
meer kleinere bedrijven toegang te 
bieden tot de kapitaalmarkt. Om 
de markt goed te laten functione-
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